
         

Protokół Nr 25/2021 

z posiedzenia  Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  

z dnia 4 marca 2021 r. 

 

 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  

i Sportu - radny Artur Miętek. 

 O godz. 1635  Przewodniczący otworzył posiedzenie komisji, przywitał osoby biorące 

udział w posiedzeniu. Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym. 

Przewodniczący poprosił członków komisji, aby potwierdzili swoją obecność poprzez 

naciśnięcie przycisku kworum na tabletach. Obecność na posiedzeniu potwierdziło  

5 radnych: 

1. Rafał Donarski 

2. Grażyna Kwiatkowska 

3. Artur Miętek 

4. Dorota Sarna 

5. Danuta Wrzesińska 

W posiedzeniu uczestniczyli również:  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki 

Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska 

Sekretarz Gminy – p. Agnieszka Mitjans Szałapska 

p. o. Kierownika Referatu Remontów i Inwestycji – p. Ewa Kiszel 

Dyrektor  Przedszkola Samorządowego Nr 2 w Wieliszewie- p. Katarzyna Szymańska 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. T. Kościuszki w Wieliszewie – p. Magdalena Penkalska 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. J. Wybickiego w Janówku Pierwszym – p. Katarzyna 

Zabijak 

Dyrektor Zespołu Szkół w Wieliszewie – p. Krzysztof Roszak 

Dyrektor  Przedszkola Samorządowego Nr 1 w Wieliszewie – p. Anna Liberacka 

Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Skrzeszewie – p. Ewa Wiechowicz 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. K. Makuszyńskiego w Skrzeszewie – p. Iwona Banaszek 

Dyrektor  Przedszkola Samorządowego w Łajskach – p. Katarzyna Zbroch 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Wieliszewie – p. Jerzy Iwański 

 

 Ad. 2. Przewodniczący komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia:    

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Omówienie z dyrektorami placówek oświatowych problemów związanych  

z funkcjonowaniem oświaty w Gminie Wieliszew. 

4. Sprawozdanie z realizacji bieżących inwestycji oświatowych. 

5. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji  /z dn. 17.02.2021 r., 

25.02.2021 r./. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 
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Ad. 3. Omówienie z dyrektorami placówek oświatowych problemów związanych  

z funkcjonowaniem oświaty w Gminie Wieliszew. 

Przewodniczący komisji poinformował, że w posiedzeniu bierze udział nowo wybrany 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Wieliszewie, poprosił  Pana dyrektora o zabranie 

głosu. 

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Wieliszewie – p. Jerzy Iwański przywitał 

zebranych i dokonał krótkiej autoprezentacji. 

Przewodniczący komisji poprosił dyrektorów placówek oświatowych  

o przedstawienie potrzeb remontowych w placówkach, którymi zarządzają. 

 

Szkoła Podstawowa Nr 1 im. T. Kościuszki w Wieliszewie.  
Dyrektor szkoły – p. Magdalena Penkalska podziękowała za remonty przeprowadzone  

w szkole, zwłaszcza termomodernizację budynku. 

Zgłoszone potrzeby / problemy: 

- teren szkoły jest otwarty, w weekendy gromadzi się na nim młodzież, skutkuje to 

pozostawianiem dużej ilości butelek po alkoholu, niedopałków, budynki są dewastowane 

poprzez umieszczanie na nich obraźliwych napisów. 

- brak miejsca w szkole, prośba o rozważenie możliwości rozbudowy szkoły. 

- boisko i plac  zabaw wymagają naprawy. 

 

Przedszkole Samorządowe w Łajskach.  

Dyrektor – p. Katarzyna Zbroch poinformowała, że zalecenia wydane przez inspektora 

nadzoru budowlanego przesłała kierownikowi Referatu Remontów i Inwestycji.  

Problemów brak. 

 

Szkoła Podstawowa im. K. Makuszyńskiego w Skrzeszewie.  

Dyrektor – p. Iwona Banaszek poinformowała, że wykaz najpilniejszych prac 

remontowych przesłała już kierownikowi Referatu Remontów i Inwestycji. 

Zgłoszone potrzeby / problemy: 

- prośba o rozważenie możliwości rozbudowy szkoły. 

- planowane jest przeniesienie szatni do podziemi, aby uzyskać dodatkowe pomieszczenia dla 

uczniów. Konieczny jest remont podziemi, obecnie są  zawilgocone i nie nadają się do 

użytku. 

- malowanie korytarzy na parterze i na pierwszym piętrze. 

- odpadający tynk i farba na sali gimnastycznej. 

- niezbędne jest uszczelnienie okien. 

- odświeżenie pomieszczeń pełniących obecnie funkcję szatni, które miałyby być salami 

lekcyjnymi. 

- w zaleceniach pokontrolnych wskazano, że kotły nie spełniają wymogów technicznych. 

Podczas przeglądu zwrócono uwagę, aby rozważyć ich wymianę. 

- wymiana drzwi wejściowych. 

- czyszczenie całej elewacji lub dwóch frontowych ścian. 

Odnosząc się do kwestii rozbudowy szkoły Przewodniczący komisji przypomniał, że 

trwają prace związane z Partnerstwem Publiczno-Prywatnym. W ramach PPP planowana jest 

m. in. rozbudowa szkoły w Skrzeszewie, Olszewnicy. 

 Radna Dorota Sarna stwierdziła, że kwestia dotycząca potrzeby rozbudowy szkoły  

w Skrzeszewie jest dostrzegana i rozważana już od dawna.  

Odnosząc się do kwestii planowanego zaadaptowania podziemi na potrzeby szatani, 

przypomniała, że kilka lat wcześniej szatnia znajdowała się w piwnicy, jednak w związku  

z napływającą wodą, została stamtąd przeniesiona.  

Radna Danuta Wrzesińska stwierdziła, że wszystkie szkoły borykają się z różnymi 

problemami. Poprosiła dyrektora Centrum usług Wspólnych, aby przyjrzał się szczególnie 
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szkole w Olszewnicy Starej. Miejscowość rozbudowuje się bardzo intensywnie, przybywa 

mieszkańców - do szkoły uczęszcza obecnie już ponad 150 dzieci. Warunki lokalowe są 

bardzo złe, szkoła wymaga pilnej rozbudowy. 

Przewodniczący komisji przypomniał, że rozbudowa szkoły w Olszewnicy  

i Skrzeszewie jest planowana w ramach Partnerstwa Publiczno-Prywatnego. 

Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska przypomniała, że zgodnie  

z podjętą przez Radę Gminy uchwałą w sprawie realizacji inwestycji oświatowych w ramach 

Partnerstwa Publiczno-Prywatnego, prace w szkole w Skrzeszewie będą realizowane 

w ograniczonym zakresie w stosunku do pierwotnego zamysłu. Oszacowano już koszt 

zakresu przyjętego przez Radę Gminy. Zaproponowała, że skontaktuje się telefonicznie  

z dyrektorem placówki i przedstawi zakres prac. Dodała, że w najbliższym czasie zapadnie 

decyzja, czy inwestycja będzie realizowana w ramach PPP, czy z własnych środków. 

Odnosząc się do kwestii rozbudowy szkoły w Olszewnicy Starej poinformowała, że zostanie 

wystosowane zapytanie do potencjalnych wykonawców, czy będą zainteresowani  budową 

szkoły w formule PPP. Wykonywane będzie to równolegle z uzyskiwaniem certyfikacji  

z ministerstwa. W 2020 roku otrzymano program funkcjonalno-użytkowy  

i koncepcję rozbudowy. Szacunkowy koszt inwestycji wynosi 16 mln zł. Założenie jest takie, 

aby w 2022 roku uzyskać pozwolenie na budowę i niezwłocznie rozpocząć prace. Zakres prac 

obejmuje: wybudowanie sali sportowej, remont istniejącego obiektu, budowa obiektu  

z przedszkolem na parterze i szkołą na piętrze. 

 

Przedszkole Samorządowe w Skrzeszewie. 

Dyrektor – p. Ewa Wiechowicz stwierdziła, że przedszkole jest nowym obiektem, jednak jest 

wiele elementów nad którymi warto byłoby się pochylić.  

Dodała, że obecnie dzieci korzystają z gminnego placu zabaw. Poprosiła o informację na 

temat terminu rozpoczęcia prac związanych z  budową placu zabaw. 

 

Szkoła Podstawowa im. J. Wybickiego w Janówku Pierwszym. 

Dyrektor – p. Katarzyna Zabijak przypomniała, że w Janówku Pierwszym powstał nowy 

obiekt. Stwierdziła, że dotychczas nie otrzymała informacji, jak sytuacja będzie wyglądała od 

września br., tzn. czy nowy obiekt będzie już funkcjonował. Stwierdziła, że rodzice 

zapisujący dzieci do klasy zerowej  i klasy pierwszej pytają, czy będzie już funkcjonowała  

stołówka.  

Zgłoszone potrzeby / problemy: 

- usterki na placu zabaw. 

 

Zespół Szkół w Wieliszewie.  

Dyrektor – p. Krzysztof Roszak podziękował za wykonanie remontu w liceum w Komornicy, 

termomodernizację obiektu. 

Zgłoszone potrzeby / problemy: 

- zła jakość wody, wskazany byłby remont hydroforni. 

 

Przedszkole Samorządowe Nr 2 w Wieliszewie. 

Głos zabrała dyrektor placówki- p. Katarzyna Szymańska. 

Zgłoszone potrzeby / problemy: 

- brak miejsca na pojemniki po odpadach, prośba o ustawienie wiaty śmietnikowej. 

- brak pracownika gospodarczego. 

 

Przedszkole Samorządowe Nr 1 w Wieliszewie.  

Głos zabrała dyrektor placówki – p. Anna Liberacka.  

Zgłoszone potrzeby / problemy: 

- naprawa furtki. 
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- brak pracownika gospodarczego. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki podziękował zebranym za przedstawienie  potrzeb  

i problemów z którymi się borykają.  

Dokonał krótkiego porównania wydatków z budżetu w roku 2018 i 2021. 

Poinformował, że w roku 2018 z budżetu wydatkowano łącznie 83 mln zł, natomiast w roku 

2021 planowane jest wydatkowanie kwoty 120 mln zł. Subwencja oświatowa w roku 2018 

wynosiła 15 mln zł, natomiast w roku 2021 – 21 mln zł. Wydatki na oświatę: 29 mln zł  

w roku 2018, planowane w roku 2021 - 43,5 mln zł. Różnica pomiędzy środkami, które 

wpływają do gminy, a środkami wydatkowanymi wynosi 3,5 mln zł, w roku 2018 wynosiła  

1 mln zł. Stwierdził, że zdaje sobie sprawę, że sytuacja placówek nie jest idealna, jednak 

gmina, przy wsparciu radnych,  robi wszystko, aby poprawić sytuację (rozbudowa szkoły  

w Łajskach, budowa sali sportowej w Łajskach, rozbudowa hali sportowej przy Szkole 

Podstawowej nr 2 w Wieliszewie, rozbudowa szkoły i przedszkola w Janówku Pierwszym, 

budowa przedszkola w Skrzeszewie).  

Omówił plany inwestycyjne na najbliższe lata. W ramach PPP planowana jest rozbudowa 

szkoły w Olszewnicy, budowa przedszkola w Michałowie-Reginowie. Rozbudowa szkoły  

w Skrzeszewie odbędzie się być może ze środków budżetu, od możliwości budżetowych 

będzie zależała budowa przedszkola przy Szkole Podstawowej nr 2 w Wieliszewie. Trwają 

rozmowy dotyczące budowy Szkoły Podstawowej nr 3 w Wieliszewie z inwestorem, który 

chce przekazać część środków w formie darowizny. 

Poprosił o przekazanie przedstawionych potrzeb remontowych w formie elektronicznej 

kierownikowi Referatu Remontów i Inwestycji. Dodał, że zostaną przeanalizowane wspólnie 

z radnymi.  

 Przewodniczący komisji stwierdził, że gmina nieustannie inwestuje w oświatę, jednak  

w związku z intensywnym rozwojem gminy, potrzeby stale wzrastają. Przypomniał, że  

w 2018 roku do szkół podstawowych i przedszkoli uczęszczało 2356 dzieci, w roku 2020 – 

2752, a więc nastąpił  wzrost  o 400 uczniów. Zgodnie z prognozami w 2021 r. liczba uczniów 

wzrośnie do ok. 3 000. 

Wzrost liczby dzieci wiąże się z potrzebą zwiększenia kadry pedagogicznej 

i niepedagogicznej, w stosunku do roku 2018 przybyło 77 etatów. 

 Radna Danuta Wrzesińska podziękowała za informację dotyczące planów rozbudowy 

szkoły w Olszewnicy Starej.  

Stwierdziła, że gmina robi bardzo dużo, aby wspierać oświatę. Świadczy o tym ilość 

inwestycji zrealizowanych w ostatnich latach.  

 Przewodniczący komisji podsumował, że kiedy wpłyną wszystkie wnioski od 

dyrektorów placówek dotyczące potrzeb remontowych, komisja dokona ich analizy.  

 p. o. Kierownika Referatu Remontów i Inwestycji – p. Ewa Kiszel uzupełniła, że 

inspektor nadzoru budowlanego uda się do każdej placówki i dokona oszacowania kosztów 

remontu. 

Ad. 4. Sprawozdanie z realizacji bieżących inwestycji oświatowych. 

p. o. Kierownika Referatu Remontów i Inwestycji – p. Ewa Kiszel przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji bieżących inwestycji oświatowych.  

Poinformowała, że: 

- trwa budowa  hali sportowej w Łajskach. Prace przebiegają sprawnie.  

- rozpoczęły się prace związane z budową boiska przy Szkole Podstawowej nr 2  

w Wieliszewie. 

- trwa odbiór nowej części Szkoły Podstawowej w Janówku Pierwszym. Odbyła się już  

wstępna rozmowa ze strażakiem, zgłoszono dość dużo uwag do dokumentacji. Gmina 

oczekuje na wyjaśnienia projektanta. 

Wkrótce w obiekcie pojawi się kontrola z SANEPID-u. 

Należy wykonać ogrodzenie placówki i plac zabaw. 
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Odnosząc się do pytania dyrektora placówki w Janówku Pierwszym dotyczącego 

funkcjonowania placówki od września br. poinformowała, że pojawił się problem. 

Wykonawca w ofercie przedstawił wycenę za całość prac, natomiast obecnie chce otrzymać 

dodatkowe wynagrodzenie za wykończenie pierwszego piętra. Prace na pierwszym piętrze są 

wstrzymane. Jednak wykonawca wiele prac już wykonał.  

- nastąpiła awaria wentylacji w przedszkolu w Skrzeszewie, wentylacja zamarzła podczas 

silnych mrozów. Podjęto kroki, aby koszt naprawy został pokryty z ubezpieczenia. 

Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Skrzeszewie – p. Ewa Wiechowicz 

podziękowała za wsparcie i pomoc w pokonywaniu problemów, które pojawiły się po 

uruchomieniu przedszkola. 

 Przewodniczący komisji poprosił o doprecyzowanie, czy w Janówku Pierwszym 

wykonawca dokończy prace na pierwszym piętrze. 

p. o. Kierownika Referatu Remontów i Inwestycji – p. Ewa Kiszel poinformowała, że 

jeżeli dojdzie do porozumienia z wykonawcą, wykończy on pierwsze piętro, natomiast trzeba 

będzie je jeszcze wyposażyć. 

Przewodniczący komisji stwierdził, że szansa na dokończenie inwestycji do września 

br. jest zatem niewielka. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. J. Wybickiego w Janówku Pierwszym – p. Katarzyna 

Zabijak poprosiła o informację, czy jest szansa, aby od września br.  można było korzystać ze 

stołówki.  

  p. o. Kierownika Referatu Remontów i Inwestycji – p. Ewa Kiszel wyjaśniła, że 

stołówka znajduje się na pierwszym piętrze, nie będzie można z niej jeszcze korzystać. 

 Radny Rafał Donarski odniósł się do poruszonej wcześniej kwestii dotyczącej jakości 

wody w szkole w Komornicy, poprosił o informację, jakie działania są podejmowane w tym 

zakresie. Następnie o termin zakończenia budowy boiska przy szkole Podstawowej nr 2  

w Wieliszewie 

 p. o. Kierownika Referatu Remontów i Inwestycji – p. Ewa Kiszel poinformowała, że 

termin zakończenia budowy boiska to 30 czerwca 2021 r. 

Opracowano dokumentację projektową na ujęcie wody w szkole w Komornicy, dyrektor 

placówki zgłaszał potrzebę remontu hydroforni. Zostanie dokonana analiza, czy remont 

przyczyni się do poprawy jakości wody w szkole. 

 Odnosząc się do pytania dotyczącego możliwości korzystania ze stołówki w szkole  

w Janówku, Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki uściślił, że nie wyklucza to możliwości 

korzystania ze stołówki przedszkolnej. 

Odnosząc się do kwestii jakości wody w szkole w Komornicy poinformował, że TBS 

Wieliszew Sp. z o. o. przygotowuje się do połączenia Skrzeszewa ze szkołą w Komornicy 

wodociągiem.  

Ad. 5. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji  /z dn. 17.02.2021 r., 

25.02.2021 r./. 

Przewodniczący komisji poinformował, że nie zgłoszono uwag do projektów 

protokołów. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z posiedzenia komisji z dn. 17.02.2021 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z posiedzenia komisji z dn. 25.02.2021 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (5) Rafał Donarski, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Danuta 

Wrzesińska 

Ad. 6. Sprawy różne. 

Nie zgłoszono. 

 Ad. 7. O godz. 1750  Przewodniczący zakończył posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

  

Protokół sporządziła:     Przewodniczący    

Magdalena  Kucińska     Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

       Artur Miętek 


